
Referat for generalforsamling 2025 – Foreningen Vejen Frem 

Godkendelse af dagsorden 
− Godkendt. 

Valg af referent, dirigent og stemmetællere 
− Referent: Me/e  
− Dirigent: Anders  
− Stemmetællere: Dina og Dorthe 

Formandens beretning af forløbne år 
− Se ”Årsberetning 2024” 
− Bestyrelsen har udarbejdet et årshjul for år 2025. De/e kommer på hjemmesiden. 

Præsenta?on af nuværende ak?viteter 
− Badminton 2 x ugentligt 
− Svømning 
− Yoga 
− Cykeltur for Mental Sundhed 

Fremlæggelse af regnskab 2024 
− Se Regnskabsoversigt i dokumentet ”Regnskab 2024” 
− Indtægter i alt: 20.400,- 
− Vi skal have ansøgt puljemidler for 2025. Kan stadig ansøges selvom deadline er overskrevet 

pga. uoverensstemmelser med Kommunen.  
− Underskud på 10.500,-  
− Samlet formue 31/12-2024: 20.144,50,-  

Regnskab godkendes.  

Fremlæggelse af budget 2025 
− Se Budgetoversigt i dokumentet ”Budget 2025” 
− Spar Nord sponsorat på 5000,- går som udgangspunkt Wl Fjercup stævner. 
− Satser på at få §18 midler. 
− MedlemskonWngent på 8000,-   
− Nedjusteret lidt på Generalforsamling 
− Svømning forbliver i Fladså så længe den er åben. Det betyder at det både er billigere og at 

Foreningen VF fortsæ/er med at have egen Wd – derfor forbliver budget 5000,-. 
− Kurser/uddannelser sæ/es der penge af Wl hvert år, men indWl videre er det ikke noget vi har 

gjort brug af.  
− Vi er blevet opfordret Wl at ansøge Spar Nord Fonden.  
− Udgi]er i alt: 43.400,- 
− Forventet årsresultat: 400,-  
− Hvis ikke vi får de 25.000,- som der er kalkuleret med, er vi nødt Wl at lave nogle justeringer. 
− Tilføjelse: KonWngent forhøjes med 1000,- Wl medlemskab i LVS. 



Budget er godkendt. 
  

FastsæCelse af kon?ngent 
− Bestyrelsen ligger op Wl at vi fortsæ/er med 200,- Wl medlemskab årligt, som kan deles op 

halvårligt.  

Godkendes.  

Indkomne forslag 
− Dorthe har fremsendt nogle forslag:  

o Dorthe foreslår at vi kan ansøge om at få medlemskab hos Landsforening for 
Væresteder. De tager også medlemmer ind, som har konstrukWve fællesskaber. De 
giver en masse muligheder, bl.a. mulighed for deltagelse i sportsstævner. Hvert år vil 
der være mulighed for at tage en uge på ferie al betalt, hvis man er på 
overførselsindkomst eller højeste dagpengesats. Der vil være mulighed for at sende 
brugere afsted og blive uddannet holdledere. Personale og bestyrelse kan også 
sendes på kurser/uddannelser. Det koster 1000,- for 1 års medlemskab.  
▪ Spørgsmål fra Anders: Perna er medlem i forvejen. Ville arrangementer fra 

LVS kunne køre gennem der?  
• Dorthe anbefaler at vi sWller op med vores egen Forening Vejen Frem, 

da det ikke er alle medlemmer, der beny/er sig af Perna. Når Dorthe 
og co. er ude Wl stævner præsenterer de sig fra Vejen Frem, hvilket er 
med Wl at gøre os mere synlige.  

▪ Forslag godkendes.   
o Dorthe foreslår at vi undersøger mulighederne for at låne én badmintonbane for at 

spille petanque eller cornhole, imens der også spilles badminton. Dorthe har gode 
kontakter Wl at søge Wl halleje.  
▪ Forslag godkendes.  

Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter i 
henhold ?l foreningens vedtægter. På valg er næseormand/kasserer, 1 bestyrelsesmedlem (og min. 
2 suppleanter) Det er muligt at sWlle op Wl bestyrelsen på dagen. 
På valg er: 

− Næseormand/Kassér: Anders  ønsker at genopsWlle - Valgt 
− Bestyrelsesmedlem Me/e  ønsker at genopsWlle - Valgt  
− Dorthe ønsker at sWlle op Wl bestyrelsen - Valgt 
− Dina ønsker at genopsWlle som suppleant - Valgt 

Valg af revisor og evt. revisor suppleant 
− Sarah bliver godkendt som revisor.  

Eventuelt 
− Ingen punkter. 


